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Tid: 12:00
Plats: Styretrummet

Närvarande

Ordförande Carl Strandby
Vice Ordförande David Bååw

Kassör Axel Flordal
Sekreterare Linnea Hallin
Skyddsombud Emelie Lemann

Informationsansvarig Mijo Thoresson
Ordförande DP Lowe Fareld Krågen

Vice Ordförande F6 Fredrik Skoglund
Ordförande FnollK Emma Ödman

Ordförande SNF Albert Vesterlund
Ordförande Foc Martin Bergström

Ordförande FARM Eric Carlsson
Sökande Spidera Matilda Hellström t.o.m. §4

§1 Mötets öppnande Carl Strandby öppnar mötet kl. 12:05!

§2 Val av justerare David Bååw väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Matilda Hellström adjungeras in med närvaro- och yttranderätt t.o.m. §4

§4 Fyllnadsval Spidera Matilda Hellström söker Spidera. Hon är 19. Matilda tycker webbutveckling är
spännande, har programmerat tidigare och ser Spidera som en chans att vidga
sina vyer. Matilda lämnar rummet och persondiskussion tar vid.
Beslut: Att fyllnadsvälja Matilda Hellström som nätmakare i Spidera.

§5 Incidenthantering Mötet går bakom stängda dörrar.

§6 Runda bordet

§6.1 Kärnstyret Mijo har fixat sektionsmötesgrejer. Han har blivit kontaktad av JS Sverige men
det tar han en annan gång.
Axel hade möte med Jonathan och Julie. Vi ska få större programbidrag, en
ökning på 40 000 kr. Den har inte justerats för inflation sen 2014. De kommer
även betala för SaFT, om vi åker dit.
Emelie har gått på en massa utbildningar. Hon är taggad på helgen.
David hade tänkt ha stormöte nästa söndag, men efter att ha hört Lowes del
av runda bordet har han insett att det krockar med sektionsaktivastädet. Han
ska sätta buntband på skåp.
Linnea har fixat med minimottagning. Hon har skurit ut vinyl till tryck av
kärnstyretplagg. Det var pissigt och tog typ fem timmar. Hon är ikapp med
protokoll nu, det är najs.
Carl har varit på ku och träffat andra styretordföranden. Han har signerat
verksamhetsavtal med kåren, så nu vi är en del av kåren.
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§6.2 DP Det är DuP imorgon som Lowe slipper arra. Emma ska förbi och köpa mat.
Hon får hålla ett öga på dem.
Det är sektionsaktivastäd nästa söndag. David undrar hur lång tid det tar. Typ
en timme eller två för en enskild perosn, men det kommer hålla på hela dagen.
David inser att han inte kan ha stormöte då.

§6.3 F6 Det är många arr på g. Nästa vecka är det ärtsoppelunch och F6-pateterna har
gasque. F6 är taggade på att komma igång igen. De är taggade på ET-raj, men
många har tenta på lördagmorgonen så det blir nog på lördagkvällen istället.

§6.4 FnollK FnollK ska börja planera sin aspning.

§6.5 SNF SNF var på kickoff med SNX och SAMO i helgen. Det har varit lite kursut-
värderingar och det är lite möten som kommer. Lite mycket att göra men det
rullar på ändå.

§6.6 Foc Det kommer Foc kör snart. Tagga. Martin kommer först på lördag morgon till
styrets teambuilding. Han har jobb och teambuilding med Foc på fredag.

§6.7 FARM FARM fortsätter skriva avtal.

§7 Mejl från kåren om
restriktioner

Vi har fått mejl från kåren om hur det blir när restriktionerna släpper den
29:e september. Ansvaret för att hålla avstånd kommer inte längre ligga på
arrangörer utan enskilda individer. Man ska t.ex. stanna hemma vid symptom,
upprätthålla handhygien samt hålla avstånd om man ej är vaccinerad. Detta
innebär att arrangörer måste arra så att man kan hålla avstånd men man
har inte samma ansvar som tidigare. Deltagartaket tas bort både inomhus och
utomhus. Restriktionerna för serveringsställen tas bort.
Det som händer för sektionslokaler är att vi ska följa lagar och rekommen-
dationer från FOHM för restauranger. Högskolan kommer alltså inte ta några
nya beslut och vi kommer endast behöva ändra vårt beteende om lagar änd-
ras. Man tar bort förbudet mot stående servering samt restriktionen på åtta
personer per bord. Kåren påminner om att majoriteten av vår målgrupp inte
är fullvaccinerad än och åldersgruppen vi arrar för är den minst vaccinerade i
Västra Götaland.
Efter 29:e vi ska fortfarande riskbedöma allt, men vi behöver inte lämna det till
kåren. Det kommer komma en ny mall för riskbedömningar. Emma säger att
under mottagningen användes riskbedömningar för minska smittspridningen av
covid och undrar om det nu handlar mer om att undvika skador. Carl säger att
det stämmer, men det gäller också att mängden incidenter är högre över hela
campus jämfört med tidigare år. Kåren kopplar detta till ovana arrare. Kåren
tycker att riskbedömning kanske är bra för den sakens skull och att man ska
ska göra det som en rutingrej. Det är bra att tänka igenom risker när man arrar
och riskbedömningarna skapar ansvar. Mijo undrar om man måste riskbedöma
alla arrangemang. Carl svarar ja.
Vi kommer fortsätta smittspåra. Alla arr måste ha deltagarlista, men man
måste inte ha biljettsläpp i förväg. Man kan t.ex. ha en QR-kod på plats.
Personuppgifter får inte sparas i mer än två veckor enligt GDPR. Om någon
blir sjuk med coronasymptom ska hen få biljettkostnaden tillbaka.
Det var allt det relevanta från kårens mejl. Det kommer dessutom bli pubrunda
LP2, tagga! Ordet är fritt.
Albert undrar om vi vet något om högskolans lokaler. Carl säger att de återgår
till full kapacitet den 29:e. Martin undrar om sektionsmötet är på plats eller
zoom. Det är på plats, i HA1. Eric påpekar att det stod explicit i kårens mejl
att de tillåter sektionsmöten.
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§8 Focusbiblioteket SNF har rensat ut gamla böcker från Focus. Albert vill bordlägga frågan pga
fet dagordning. Carl undrar om styret tycker att SNF själva kan ta beslut om
att sälja eller slänga dem. Det kan de. SNF gör vad de vill.

§9 Stormöte David vill ha stormöte. Han får se över datumet. Vi bordlägger frågan.

§10 Verksamhetsplan Vi behöver skriva en verksamhetsplan innan sektionsmötet. Det ska vara gjort
nån gång nästa vecka, troligtvis torsdag. Carl har avsatt lite tid åt att prata
om det på teambuildingen. Vi får i uppdrag att fundera på vad som vore kul.

§11 Propositioner Vi behöver fixa propositioner. Nollan är nya och har troligtvis inte så bra koll
så Carl tror kommer det vara ganska lätt att få igenom propositioner. Emma
tycker att borde vi se igenom miljöpolicyn, för den följs typ inte.

§12 Arbetsbeskrivningar Albert har några arbetsbeskrivningar han vill ändra. Linnea undrar om vi lägga
till Fotons arbetsbeskrivning. Axel säger att den i sådana fall måste skrivas.
Albert har inte så mycket att säga om sina ändringar. F6, DP och FnollK
behöver inte längre vara med i BalNgt, vilket de ändå inte varit.
Mijo undrar över fanbärargrejen där vi ska lägga till ”efter eget omdöme”.
Albert svarar att det just nu är så att varje gång han hissar flaggan måste han
informera sektionen om varför. Om han alltid gör det finns det vissa perioder då
han kommer spamma sektionen. Dessutom räknas halv stång som att flaggan
är hissad och det brukar inte vara något man vill skrika om. Carl yrkar på
godkännande.
Beslut: Att godkänna ändringen av arbetsbeskrivningarna för BalNgt, Fanfa-
reriet, F6, DP och FnollK enligt bilaga.

§13 Sektionsaktivatack Vi kommer kunna hålla sektionsaktivatack nu när restriktionerna släpper. Carl
säger att det senast gjordes i Härryda, arrangerat av Foc. Martin informerar
om att de inte alls hade bastu sist. De hade tacokväll, vilket var mer populärt
än bastu. Linnea undrar om det brukar vara i januari. Martin svarar jo, typ.

§14 Matlagning
sektionsmöte

Traditionellt är det DP och F6 som internt bestämmer vem som tar det första
respektive andra sektionsmötet, beroende på vem som har störst arbetsbelast-
ning. Därefter är det Foc och FARM som delar på LP3 och FnollK som tar
LP4 då de har inte något inval. Har DP och F6 tänkt något på det? F6 har
gasque på fredagen efter sektionsmötet. Lowe säger att de kan ta det. Alltså:

LP1 DP
LP2 F6
LP3 Foc & FARM
LP4 FnollK

Carl undrar om det är okej för alla. Emma säger att det ändå inte är hon som
ska göra det.

§15 Teambuilding Carl har planerat ytterligare lite inför teambuildingen och informerar om lo-
gistik. Näz undrar om han får komma. Carl svarar nej.

§16 Övriga frågor

§16.1 Weidow har pengar
över

Weidow har ännu mer budgetöverskott. Vi kan eventuellt få pengar. Linnea
undrar hur mycket. Carl vet ej exakt. Det är mycket pengar, i storleksordning
flera tio tusen. Det är till för sektionsnytta och Carl undrar om vi har något vi
vill rusta upp.
Albert föreslår användbara mikrovågsugnar. Emma vill gärna ha kryddor och
matolja till Focusköket, så att man inte behöver vara sektionsaktiv eller springa
till Coop varje gång man vill laga mat. David är negativt inställd till detta för
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han vill inte handla. Carl undrar om DP har köpt nya högtalare än. Anton
har kollat på helt nytt förstärkningssystem. Det ska kosta 9 000 kr för allt.
Carl vill ha en ny portabel högtalare, för den FnollK har glappar. Erik föreslår
värmelampor, för F6 har inte köpt några och det är dyrt att hyra.
Martin undrar om det finns en deadline. Foc har lite idéer. Linnea säger att
det troligtvis är innan året är slut.

§16.2 Axfoodkort Erik beställde fler axfoodkort. Vi har fyra till.

§16.3 Privata bokningar av
Focus

Emma tar upp att vi under gårdagen upptäckte att det sker privata bokningar
av Focus trots att det står att man inte får. Albert tog beslutet nån gång förra
året då alla lokaler ändå stängde. Han tycker inte vi ska ha kvar det och yrkar
på att godkänna privata bokningar av Focus.
Beslut: Att tillåta privata bokningar av Focus.

§16.4 Mikro Axel klagar på att mikrovågsugnarna inte har några hyllor. David säger att det
kommer.

§17 Mötets avslutande Carl Strandby avslutar mötet kl. 12:58!

Carl Strandby
Ordförande

Linnea Hallin
Sekreterare

David Bååw
Justerare

En underskrift på denna sida avser hela protokollet.
Kontakta sektionssekreteraren (styret.sekr@ftek.se) för kontroll eller övriga frågor.
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